
art 2024 yerel seçimleri yaklaşırken 

MVakfıkebir ilçemizden bağımsız 
belediye başkan adaylığını 

açıklayan Erol Bahadır, Gazetemize 
nezaket ziyareti gerçekleştirerek 
gazetemizin Sorumlu Yazı İşleri Müdürü 
Ahmet Kamburoğlu'na neden aday olduğu 
noktasında açıklamalarda bulundu. 
“VAKFIKEBİR'DE İLK ADAYLIĞINI 

AÇIKLAYAN BENİM, GERİ ADIM ASLA 
ATMAYACAĞIM”
Vakfıkebir Bağımsız Belediye Başkan Adayı 
Erol Bahadır ziyaret sırasında yaptığı 
açıklamada; “Vakfıkebir İlçemizde Bağımsız 
Belediye Başkan Adayı olarak ilk resmi 
açıklamayı Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyetinde ben yaptım. Herkes şahsımın 
bu başkanlık adaylığından geri çekilir diye 

bir beklenti içerisinde olabilir. Kesinlikle geri 
adım atmayacağım. Geri adım atacak bir 
durumum olsaydı, o kadar akrabamı, 
değerli aile büyüklerimi oraya toplayıp 
ardından Cemiyette canlı yayın yaptırıp 
aday olduğumu açıklamazdım. Bu benim 
karakterime yakışmaz. Ben çalışmalarıma 
start verdim. Bununda böyle bilinmesini 
istiyorum.
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Mart 2024 yerel seçimleri yaklaşırken Vakfıkebir İlçemizden Bağımsız Belediye Başkan adaylığını
açıklayan Erol Bahadır, Büyükliman Postası Gazetemize nezaket ziyareti gerçekleştirdi. 

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

> Sadık AYDIN 3'de

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

> Sadık AYDIN 2'de

TMMOB'a bağlı İnşaat Mühendisleri Odası (İMO) Trabzon Şubesi, meslek
örgütlerinin kuruluşunun 69. yılını, düzenlediği dayanışma etkinliği ile kutladı.
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BAÞKAN BALTA, YATIRIMLARLA
ÝLGÝLÝ AÇIKLAMA YAPTI

ÝNÞAAT MÜHENDÝSLERÝ GURURLANDIRDI

Vakfıkebir Belediyesi'nin Aralık Ayı Belediye Meclis toplantısı Belediyenin toplantı salonunda gerçekleştirildi.
Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, ilçede yapılacak ve yapımı devam eden yatırımlar hakkında bilgi verdi.

BENIM ICIN VAKFIKEBIR,
SIYASET USTU TARIHI BIR SEHIRDIR

CHP ÝLÇE BAÞKANI BAHADIR,
YILLARDIR AHÞAPLARIN

BAKIMLARININ YAPILMADIÐINI ELEÞTÝRDÝ

Muhammet BALTA
Belediye Başkanı



M
art 2024 yerel 
seçimleri yaklaşırken 
Vakfıkebir ilçemizden 

bağımsız belediye başkan 
adaylığını açıklayan Erol 
Bahadır, Gazetemize nezaket 
ziyareti gerçekleştirerek 
gazetemizin Sorumlu Yazı 
İşleri Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu'na neden aday 
olduğu noktasında 
açıklamalarda bulundu. 
“VAKFIKEBİR'DE İLK 
ADAYLIĞINI AÇIKLAYAN 
BENİM, GERİ ADIM ASLA 
ATMAYACAĞIM”
Vakfıkebir Bağımsız Belediye 
Başkan Adayı Erol Bahadır 
ziyaret sırasında yaptığı 
açıklamada; “Vakfıkebir 
İlçemizde Bağımsız Belediye 
Başkan Adayı olarak ilk resmi 
açıklamayı Büyükliman 
Gazeteciler Cemiyetinde ben 
yaptım. Herkes şahsımın bu 
başkanlık adaylığından geri 
çekilir diye bir beklenti 
içerisinde olabilir. Kesinlikle 
geri adım atmayacağım. Geri 
adım atacak bir durumum 
olsaydı, o kadar akrabamı, 
değerli aile büyüklerimi oraya 
toplayıp ardından Cemiyette 
canlı yayın yaptırıp aday 
olduğumu açıklamazdım. Bu 
benim karakterime yakışmaz. 
Ben çalışmalarıma start 
verdim. Bununda böyle 
bilinmesini istiyorum. 
“EKSİKLİĞİNİ 
HİSSETTİĞİMİZ BİRÇOK 
SORUN YÜZÜNDEN ADAY 
OLMAK ZORUNDA 

KALDIM”
Vakfıkebir ilçemizde eksikliğini 
hissettiğimiz birçok sorun 
yüzünden aday olmak 
zorunda kaldım. Öncelikle 
İlçemizin kamburşalmış 
sorunlarını ortadan kaldırmak 
gerekiyor.  Başta ilçemizin 
kanayan yarası olan Pazar 
yeri sorunu, İlçemiz için güzel 
bir yaşam alanı olarak bakılan 
parkımız yok. Rahmetli Sabri 
Bahadır dayım o yoklular 
içerisinde bu parkı 2 tane 
BMC kamyon ile yaptı. Şimdi 
iktidarın gücü arkasında 
olanlar hiçbir şey yapmıyorlar. 
Mevcut park rezil vaziyette 
duruyor. Özellikle ilçemizin 
sahilleri çok kötü. 
Düzenlenebilir mi? Çok 
rahatlıkla düzenlenebilir. İlçe 
merkezindeki trak sorunu ve 
caddeler daha güzel ve 
modern olabilir mi? Olabilir. 
Hem de trak rahatlatılmış 
olur. Maalesef ilçe 
merkezimizde insanların 
zaruri ihtiyaçlarını 
giderecekleri güzel bir 
tuvaletimiz yok. Bilhassa 
bayanların kullanacakları 
tuvalete ihtiyacımız var. 
Ülkemizin gündemini meşgul 
eden ve ilçemizin en büyük 
sıkıntılarından biri olan sokak 
hayvanları için bir barınağımız 
yok. Tarihi iskelemiz ile ilgili 
olarak uzatılacağı sözü 
verilmişti. Halen daha söz 
verilen, vaat edilen iskele için 
bir çalışma yapılmadı. İlçe 
insanlarımızın deniz ile 

bağlantısını kestik. Değerli 
büyüklerimiz bir deniz havası 
almak için iskeleye 
gidiyorlardı. Onu da bu ilçe 
halkına çok gördük. Bu ilçede 
otel var mı? var. Bunun yanı 
sıra tarihi bir hamamımız 
vardı yıktılar. Bu ilçede bir 
hamama ihtiyaç var. Bunun 
gibi sayabileceğim daha 
birçok eksiklikleri görünce 
arkadaşlarla birlikte bunları 
yapabilirmiyiz diye düşündük. 
Neden yapamayalım dedik. 
Bu kararı beraber verdik ve 
yola çıktık. Bu çalışmaları 
İstanbul da bulunan 
profesyonel bir ekiple birlikte 
istişare ettik. Onları ilçemize 
davet ettik ve geldiler. Bu 
saydığımız çalışmaları çok 
rahatlıkla yapılabilecek işler 
olduğunu söylediler. Bu 
çalışmaların belediye 
bünyesinde yapılabilecek işler 
olduğunu söylediler. Belediye 
ye gelir getirecek mülklerin 
işletilmesi gerekiyor. Mesela 
gazinonun, parkın, plajın, 
millet bahçesinin ve benzeri 
gibi işletilmeye açık yerlerin 
ihale etilip verilmesi belediye 
ye çok güzel bir gelir kapısı 
olacaktır. 
“İLÇEMİZE YAPILMAYAN 
YATIRIMLAR NOKTASINDA 
İSYAN BAYRAĞINI ÇEKTİM”
Ben Vakfıkebir de doğdum, 
Vakfıkebir de yaşıyorum, 
Vakfıkebir de öleceğim. 
Benim herkesle bir dostluğum 
ve samimi arkadaşlığım var. 
Bugüne kadar hiç kimseye 

karşı bir saygısızlığım 
olamamıştır. Bir yanlışım da 
olduğunu da düşünmüyorum. 
Benim gözümden önem arz 
eden bu eksiklikleri gördüm. 
İşte bu noktada ilçeme 
yapılmayan yatırımlar 
noktasında bir haykırış ve 
isyan bayrağını çektim. 
Belediye Başkan adaylığımı 
açıkladığım gün de söyledim. 
Eğer Vakfıkebir halkı tercih 
eder de Belediye Başkanı 
seçilirsem, ilçenin 
kamburlaşmış sorunları başta 
olmak üzere görev sürem 
içerisinde vaat ettiğim işlerin 
tamamlamak için 
çalışacağım.
“BENİM İÇİN VAKFIKEBİR 
SİYASET ÜSTÜ TARİHİ BİR 
ŞEHİRDİR”
Bu seçim sürecinde bir yarış 
başladı. Ben sahada olumlu 
karşılıklar görüyorum. 
Halkımız şunu söylüyor. Zor 
bir yarış fakat medeni 
cesaretin için seni kutluyoruz. 
İşte bu nokta da benimde 
değerli halkımıza söylediğim, 
bu medeni cesaretim bunları 
yapmadan geliyor diyorum. 
Ben başkan olsam da 
olmasam da seçilen kişi şunu 
demesi gerekiyor 
düşüncesindeyim. Erol 
Bahadır bir isyan bayrağı 
çekti, yapılması gereken 
şeylerin yapılmadığını dile 
getirdi. Erol Bahadır'ın 
söylevleri dikkate alınsın. 
Eğer böyle bir şey olursa ben 
onur duyarım. Gider kendisini 
tebrik ederim. Bizim başka bir 
Vakfıkebir ilçemiz yok. Benin 
için Vakfıkebir siyaset üstü 
tarihi bir şehirdir. Benim 
gördüğüm esiklikleri 
halkımızda görüyor ve 
haykırıyor. Bende onların sesi 
oluyorum ve haykırıyorum. 
Halkımızdan destek 
bekliyorum. Benim için 
Vakfıkebir Siyaset üstü tarihi 
bir şehirdir.
“DİĞER ADAYLAR HENÜZ 
ADAYIZ DİYE BİR 
AÇIKLAMA YAPMADI”

Diğer Adayların adaylık 
süreçleri var. Henüz adaylık 
açıklamasında bulunmadılar. 
Tek adaylığını açıklayan 
benim. Ben Vakfıkebir 
sevdalısıyım dedim ve çıktım 
açıklamamı yaptım. Şuanda 
Vakfıkebir'i yönetmeye talip 
olanlar aday olduklarını 
açıklamak için neyi 
bekliyorlar. Ne hesapları var 
bilmiyorum. Madem Vakfıkebir 
benim, Benim güzel 
Vakfıkebir ilçem diyorsan o 
zaman çıkacaksın benim gibi 
aday olduğunu açıklayıp 
yarışa gireceksin. Hala aday 
olduklarını açıklayamıyorlar 
ve bir beklenti içerisindeler. 
Bizim de kulağımıza gelen 
bazı bilgiler var. Biz bunlara 
kulağımızı tıkadık. Önümüze 
bakıyoruz. Haliyle diğer 
adaylar için adaylıklarını 
açıklamamaları siyasi 
manevra yani siyasi 
beklentileri olabilir mi? olabilir. 
Her ne olursa olsun benim 
için önemli değil. Ben 
Vakfıkebir ilçemizi siyaset 
üstü görüyorum. 
“VAKFIKEBİR'İ HEP 
BİRLİKTE YÖNETECEĞİZ”
Vakfıkebir için bir şeyler 
yapacaksak hep birlikte tek 
yumruk olmalıyız. Eğer 
başkan seçilirsem tüm ilçe 
halkının arasında olacağım. 
İlçe Halkı ile istişare 
toplantıları yapacağız. 
Herkesin krine düşüncesine 
önem vererek istişare 
yapacağız. Vakfıkebir'i hep 
birlikte yöneteceğiz. 
Vakfıkebir ilçemizi hak ettiği 
yere birlik ve beraberlik 
içerisinde tek yumruk olarak 
getirebiliriz. Ben bu duygu ve 
düşünceler içerinde bu işin 
içerisine girdim. Cenabı Allah 
işlerimizi hayreylesin. Hak 
eden kazansın. Bölgemizin en 
güçlü sesi olan Büyükliman 
Postası Gazetenizde bana da 
söz hakkı verdiğiniz için 
ayrıca sizlere teşekkür ediyor, 
yayın hayatınızda başarılar 
diliyorum dedi. 

HABER2

Ahmet KAMBUROĞLU

“GEÇMÝÞ OLSUN EMÝN ULUDÜZ”
Uludüz Gıda LTD. ŞTİ. Yönetim Kurulu 
Başkanı, İş insanı, Vakfıkebir'in sevilen 
simalarından Emin Uludüz, beyin 
kanaması geçirdi…
Emin Uludüz, siyasette olduğu dönemlerde 
ilçesi her zaman ön plandaydı. Her zaman 
ilçesi için mücadele etti…
Kazadan dolayı rahatsızlanan, KTÜ Farabi 
Hastanesinde tedavi altına alınan Emin 
Uludüz ağabeyimize geçmiş olsun 
dileklerimizi iletiyor ve en yakın zamanda 
aramızda görmek dileğiyle…
****************************
Adaylar yavaş yavaş belli oluyor ama 
açıklama yok…
Pazartesi günü Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu, Bağımsız Belediye Başkan 
adaylığını açıklayacak…
Genç, dinamik, çalışkan, şube başkanı 
Vakfıkebir'de adaylığını açıklayacak…
Hangi seçim olursa olsun, seçime girmek, 
kendine güvenmekten geçer, özgüvendir…
Bağımsız aday olarak ilk Erol Bahadır, 
adaylığını açıklamıştı.
Şimdi ise diğer bir aday açıklayacak…
Fuat Koçal, ilçede dolaşıyor ve nabız 
yokluyor. Ben adayım diyor ama nereden 
aday olduğu halen daha netlik kazanmadı. 
Cumhur İttifakından aday gösterilmediği 
taktirde Bağımsız aday olarak çıkacağı 
söylentiler arasında…
Eğer bağımsız aday çıkarsa Vakfıkebir'de 
üç tane Bağımsız aday olacak…
AK Parti suskunluğunu koruyor…
Bu ay sonuna doğru adayları netleşir diye 
düşünülüyor…
Yüksek ihtimalle Muhammet Balta, tekrar 
Vakfıkebir'de AK Parti'nin adayı olacak…
Muhammet Balta'ya tepki olduğu kadar da 
destek var…
Bir kişinin kişisel işi olmadığı taktirde 
eleştirir, destek vermez…
Her işte eleştiri olduğu gibi Partisel 
anlamda da eleştiriler mevcut…
Vatandaşlar Vakfıkebir'de bir şeyler 
yapılmadı diyerek eleştiriyor…
Vatandaş gözle, elle tutulur bir şeyler 
isterken, yapılmadığını eleştiriyor…
Vakfıkebir'de çok fazla dedikodu 
dönüyor…
Bir an önce adaylar netlik kazansa da 
herkes işine baksa…
Söylenmemiş kelimeler Vakfıkebir'de 
söylendi diye çıkıyor…
Yaralama kampanyaları durmak bilmiyor…
Neden böyleyiz?
Neden eleştirirken bel altı vurmaya 
çalışıyoruz?
İnsanoğlu mu diyelim?
Bazı işyerleri, köşe başları, lokantalar, 
Beşikdüzü ve Eynesil'deki cafeler…
Listeye yazılmayacaklar durmuyorlar…
Linç çabaları devam ediyor ve AK Parti 
ilçede yara almaya devam ediyor…
İnsan kendi partisine zarar verir mi, verir…
Çıkar, menfaat giriyor devreye…
Başarısız kılınacak kişiler, o listeye 
yazılmayacaklar değil, AK Parti İlçe 
Başkanı Ahmet Uzun olacak…
İlçe Başkanı Ahmet Uzun, çok akıllı 
davranması ve parti'ye zarar getirenleri 
ayıklayacağını düşünüyoruz…
Yaşayıp göreceğiz…
Kirli mi, kirli siyaset işte…
****************************
Benim ekmeğimle oynayanın dedi, gerisini 
yazmıyorum…
Nasıl bir kelimedir…
Nasıl bir küçüklüktür…
İnsan insana demez ama kişilik yok ki…
Kişiliksiz olanlar bu tür kelimeleri ve 
küfürleri eder…
Hemde bir partinin içerisinde…
Çok basittir, bir işten çıkamadığında ağza 
alınır ve bırakılmaz…
Hep ağızda durur…
Bu tür kelimeleri kullananlar, başka bir şey 
bilmediklerindendir…
Bu insanların, kişilik bozukluğundan dolayı 
doktorlarımıza müracaat etmeleri daha 
yerinde bir karardır…
Vakfıkebir Devlet Hastanemizde 
doktorlarımız mevcuttur…
Bilmiyor olabilirler…
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BAŞKAN BALTA, YATIRIMLARLA İLGİLİ AÇIKLAMA YAPTI
Vakfıkebir Belediyesi'nin Aralık Ayı Belediye Meclis toplantısı Belediyenin toplantı salonunda gerçekleştirildi.
Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, ilçede yapılacak ve yapımı devam eden yatırımlar hakkında bilgi verdi.

V
akfıkebir Belediyesinin 
Aralık Ayı Belediye 
Meclis toplantısı 

Belediyenin toplantı 
salonunda gerçekleştirildi. 
Yapılan yoklanmanın 
ardından Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
ilçede yapılacak ve yapımı 
devam eden yatırımlar 
hakkında bilgi verdi. Belediye 
Meclis toplantısında Belediye 
Meclis üyelerini bilgilendiren 
Başkan Balta yaptığı 
açıklamada şu ifadelere yer 
verdi.
“SOKAK SAĞLIKLAŞTIRMA 
PROJESİ”
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, Sokak 
sağlıklaştırma projemiz için 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı 
ile belediyemiz arasında 
karşılıklı 750 metrelik bir 
alanın ihalesini 
gerçekleştirdik. Şu anda 
sözleşme devam ediyor, 
sözleşme imzalanır 
imzalanmaz bu konuda 
çalışmalarımıza 
başlayacağız. 
“PAZAR YERİ VE PARK 

PROJESİ”
Sürekli Vakfıkebir'in 
gündeminde olan pazar yeri, 
biliyorsunuz 3 kez ihaleye 
çıktı. Alıcı sağlanamadı için 
tekrar Büyükşehir Belediyesi 
tarafından ihaleye çıkıyor. 
Parkla alakalı olarak 
Belediyemiz ile olan sözleşme 
süresi bitti. İşletme sahipleri 
Parkımızda taliye işlemlerine 
başladı. Bizde kamelyaların 
sökümlerine başladık. 
Yetişebilirsek parkın yeniden 
yapımı için parkımızı da ihale 
etmek istiyoruz. 
“GÜLBAHAR HATUN VE 
TONYA CADDESİ PROJESİ”
Gülbahar Hatun Caddesi ve 
Tonya Caddesi yani Hacı Ziya 
Habiboğlu Caddesi 
Büyükşehir Belediyemiz 
tarafından ihale ediliyor. Bu 
çalışmaları onlarla birlikte 
yürüteceğiz. Bunun haricinde 
hem Karayollarından hem de 
çeşitli kurumlardan 
sağladığımız asfaltlarla 
birlikte kırsal mahallelerimizde 
asfaltlama çalışmaları devam 
ediyor. 
“DOĞAL GAZ PROJESİ”

Doğalgaz Çamlık hattında 
sağlanmış durumda, biz de 
AK Parti ilçe başkanımızla 
birlikte bir kaç aileyi ziyaret 
ettik. Memnuniyetlerini dile 
getirdiler. Bu bölgede yolda 
oluşan tahribatı da 
tamamladıktan sonra bu 
bölgenin de altyapısını hızlı 
bir şekilde yapacağız. Körez, 
Cumhuriyet ve Çarşı 
Mahallesinde kutulama 
çalışmaları devam ediyor. 
Fakat kış mevsimi dolayısıyla 
öncelikle bu yıkılan yerlerin 
tadilatını yapıp vatandaşı 
çamurdan kurtarmayı 
hedeiyoruz. Şu anda 
rmanın bu çalışmalarını 
bitirmesini bekliyoruz. Sürekli 
görüşmelerimiz devam ediyor, 
Şuan zaten çelik boru hattını 
Kemaliye Mahallesine getirip 
orada bırakacağız. Bittikten 
sonra da Körez, Cumhuriyet 
ve Çarşı Mahallesine 3 ay 
içerisinde rma gaz arzını 
sağlamaya çalışacak. Burada 
sadece çalışmanın bitmesi 
yetmiyor, ilgili rma BOTAŞ'ın 
getirdiği noktada henüz gazın 
ana borusunu tamamlamış 

değil, yani biz bütün bu hatları 
tamamlamış olsak dahi 
tamamına gaz arzı 
sağlamalarında sıkıntı 
olabileceğini ifade ediyorlar. 
Ama çalışma organize bir 
şekilde devam ediyor. Bu 
süreç içerisinde onlarda ana 
hattı bağlamayı planlıyorlar. 
Zaten ana hattı 
bağladıklarında gaz basıncı 
konusunda bir sıkıntı 
yaşamayacağımızı ifade 
ediyorlar. Bizim de 
temennimiz en kısa sürede bu 
çalışmaların bitirilip Çamlıkta 
da olduğu gibi diğer 
vatandaşlarımızın gazla 
buluşmasını arzu ediyoruz. 
Ondan sonra 2024 yılı 
sürecinde Kemaliye 
Mahallemiz ve diğer 
mahallelerimiz ile ilgili 
çalışmalar programa 
alınmış. Bir kısmı 
programa alınmış 
diğer kısmını da 
programa alıp hızlı 
bir şekilde 
Vakfıkebir'in merkez 
mahallelerinin 
tümüne gazın 

vatandaşla bulunması için 
gerekli gelişmeleri 
görüşüyoruz açıklamasında 
bulundu.
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Ülkemiz son dönemde basına 
yansıyan haberlerde de 
görüleceği üzere acil çözüm 
üretilmesi gereken sahipsiz 
köpek sorunu ile karşı 
karşıyadır. Köpeklerin itlaf 
edilmesi (öldürülmesi) başta 
olmak üzere çok farklı 
görüşlerin ileri sürülmeye 
başladığı görülmektedir. Bu 
konuda etkin çözüm için 
öncelikle uluslararası ve ulusal 
yasal düzenlemelerin neler 
olduğuna ve buna göre neler 
yapılabileceği bakmak gerekir.
Ülkemizde 2004 yılında kabul 
edilen Hayvanları Koruma 
Kanunu'nun 1'inci maddesinde 
Kanun'un amacı şu şekilde 
ortaya konmuştur:
“Bu Kanunun amacı; 
hayvanların rahat yaşamlarını 
ve hayvanlara iyi ve uygun 
muamele edilmesini temin 
etmek, hayvanların acı, 
ıstırap ve eziyet çekmelerine 
karşı en iyi şekilde 
korunmalarını, her türlü 
mağduriyetlerinin 
önlenmesini sağlamaktır.”
Kanun'da hayvanlar, evcil 
hayvan, sahipsiz hayvan, 

güçten düşmüş hayvan, yabani 
hayvan, ev hayvanı, kontrollü 
hayvan, deney hayvanı ve 
kesim hayvanı olmak üzere 
sınıandırılmıştır.Yasaya göre 
sahipsiz hayvan, barınacak 
yeri olmayan veya sahibinin ya 
da koruyucusunun ev ve 
arazisinin sınırları dışında 
bulunan ve herhangi bir sahip 
veya koruyucunun kontrolü ya 
da doğrudan denetimi altında 
bulunmayan evcil hayvanları 
ifade etmektedir (f bendi); 
güçten düşmüş hayvan, 
bulaşıcı ve salgın hayvan 
hastalıkları haricinde yaşlanma, 
sakatlanma, yaralanma ve 
hastalanma gibi çeşitli 
nedenlerle zikî olarak iş 
yapabilme yeteneğini 
kaybetmiş binek ve yük 
hayvanlarını (g bendi); yabani 
hayvan ise, doğada serbest 
yaşayan evcilleştirilmemiş ve 
kültüre alınmamış omurgalı ve 
omurgasız hayvanları ifade 
etmektedir.
Bu tanımlamaya göre sokaktaki 
sahipsiz köpekler, sahipsiz 
hayvan olarak tanımlanmıştır.
Sahipsiz köpeklerin itlaf 

edilmesi (öldürülmesi) 
mümkün mü? 
Ev Hayvanlarının 

Korunmasına Dair Avrupa 
Sözleşmesi'nin “Sayıların 
Azaltılması” başlıklı 12'nci 
maddesinde, Sözleşmeye taraf 
olan devletlerden birinin, 
başıboş hayvan sayısının sorun 
oluşturduğu sonucuna ulaşması 
halinde gereksiz ağrı, acı ve 
ızdırap çekmelerine sebep 
vermeyecek şekilde sayılarını 
azaltmak için uygun yasal 
ve/veya idari tedbirleri alacağı 
belirtilmiştir. Bu hükme göre 
başıboş hayvanların mevcut 
koşullar itibariyle “insan yaşamı 
açısından tehlikeli olduğu tespit 
edildiği takdirde” bu hayvanlar 

hakkında öldürülmeleri de dahil 
olmak üzere çeşitli tedbirler 
alınabilecektir. 

Ev Hayvanlarının Korunmasına 
Dair Avrupa Sözleşme 
hükümlerine göre bu tedbirler 
şu iki koşula uygun şekilde 
gerçekleştirilmelidir: 
1. Hayvanın yakalanması 
esnasında hayvana ziksel ve 
manevi olarak en az seviyede 
acı verecek şekilde 
gerçekleştirilmesi, 
2. Yakalanan hayvanların 
muhafaza edilmesi veya 
öldürülmesi işlemlerinin bu 
Sözleşmede belirtilen 
prensiplere uygun olarak 
gerçekleştirilmesi. 
Buna göre toplumda 

insanların yaşamı açısından 
tehlikelilik durumları açık 
hale gelen sahipsiz 
hayvanların öldürülmeleri, 
hayvanların gerek toplanması 
gerekse öldürülmeleri 
esnasında en az acı ile 
gerçekleştirilmeleri koşuluyla 
mümkün kılınmıştır.
Ev Hayvanlarının Korunmasına 
Dair Avrupa Sözleşmenin bu 
açık düzenlemelerine karşılık 
ülkemizde yürürlükte olan 
Hayvanları Koruma Kanunu ile 
sahipsiz hayvanların 
öldürülebilme hali çok daha 
sınırlı tutulmuştur. 
Peki ülkemizde sahipsiz 
hayvanlar hangi durumlarda 
itlaf edilebilir (öldürülebilir) 
mi?
Kanuna göre hayvanların itlaf 
edilmesi, ancak hayvanlar 
arasında yaygınlaşan hastalığın 
önlenmesi amacıyla 
gerçekleştirilebilir. Mevcut 
düzenleme çerçevesinde 
sahipsiz hayvanların insan 
yaşamı ve sağlığı açısından 
tehlike oluşturması halinde 
itlaf edilmelerine, 
öldürülmelerine imkân veren 

bir durum söz konusu 
değildir.
Yani mevcut düzenleme 
çerçevesinde zaten hasta 
durumda olan, acı içerisinde 
olan ve tehlike saçan hayvanlar 
ötenazi ile öldürülebilir. Bununla 
birlikte insan yaşamı ve sağlığı 
açısından tehlikeliliğin ortaya 
çıktığı acil durumlarda 
hayvanların mümkün 
olduğunca acısızı şekilde 
öldürülmelerine imkân verecek 
düzenlemeler bağlamında 
Hayvanları Koruma Kanunu ile 
Veteriner Hizmetleri, Bitki 
Sağlığı, Gıda ve Yem 
Kanunu'nun hem kendi 
aralarında hem de Ev 
Hayvanlarının Korunmasına 
Dair Avrupa Sözleşmesiile 
uyumlu duruma getirilmesi 
gerekmektedir. Zira bizim 
kanunlarımızdaki ifadeler, 
kurallar ve istisnalar birbirine 
karışmış ve sorunu çözme 
noktasında yeterli değildir. Bu 
noktada Ev Hayvanlarının 
Korunmasına Dair Avrupa 
Sözleşmesinin çok daha açık 
olduğu ve uygulanabilir olduğu 
ifade edilebilir. 

“Sokak Hayvanları
İle Yaşamak”

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

av.grbzkmbr
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avukatgurbuzkamburoglu@gmail.com
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BAŞKAN YARDIMCISI BAHADIR, ATATÜRK RÖLYEFİNE TEPKİ GÖSTERDİ
İYİ Parti Trabzon İl Başkan Yardımcısı Taner Bahadır, Türkiye Cumhuriyeti Merkez Bankası'nın piyasaya sürdüğü yeni madeni para üzerindeki Atatürk rölyefi, kamuoyunda tartışmalara neden oldu. 

T
ürkiye Cumhuriyeti Merkez 
Bankası'nın piyasaya 
sürdüğü yeni madeni para 

üzerindeki Atatürk rölyefi, 
kamuoyunda tartışmalara neden 
oldu. Bu tartışmalardan biri de, 

rölyefin Atatürk'e benzememesi 
ve onun anısına yeterli saygıyı 
göstermemesiyle ilgili.
İYİ Parti Trabzon İl Başkan 
Yardımcısı Bahadır şöyle devam 
etti; Atatürk, Türkiye'nin kurucusu 

ve Türk halkının büyük sevgisiyle 
anılan bir liderdir. Onun vizyonu, 
cesareti ve önderliği, Türkiye'nin 
modernleşmesinde ve 
demokratik değerlerin 
benimsenmesinde büyük bir rol 

oynamıştır. Bu nedenle, 
Atatürk'ün portresinin madeni 
paralarda doğru bir şekilde temsil 
edilmesi önemlidir.
Ancak, piyasaya sürülen madeni 
paranın Atatürk rölyefi, onun 
gerçekçi bir şekilde 
yansıtılmadığı konusunda 
eleştirilere maruz kalmaktadır. 
Atatürk'ün yüz hatları, ifadesi ve 
karakteri, bu rölyefte yeterince 
vurgulanmamış gibi görünüyor. 
Bu durum, Atatürk'ün anısına 
saygı gösterilmediği düşüncesini 
akla getiriyor ve halk arasında 
hayal kırıklığı yaratıyor.
Türkiye Cumhuriyeti Merkez 
Bankası, milli bir kurum olarak, 
tarihi ve kültürel değerlerimizi 
doğru bir şekilde yansıtmakla 
yükümlüdür. Atatürk'ün resminin 
yer aldığı madeni paralar, bu 
değerleri korumak ve yaymak 
için önemli bir araçtır. Bu 
nedenle, Atatürk rölyefinin 

gerçekçi bir şekilde ve ona layık 
bir şekilde tasarlanması büyük 
bir hassasiyet gerektirir.
Eleştiriler, Atatürk'ün mirasına ve 
Türk halkının duygularına saygı 
gösterilmesi gerektiği 
yönündedir. Madeni paralar, 
gelecek nesiller için bir hatıra ve 
anıt niteliği taşırken, aynı 
zamanda ülkenin itibarını da 
yansıtmaktadır. Bu nedenle, 
Atatürk'ün rölyefinin doğru 
bir şekilde tasarlanması 
ve ona benzemesi, 
Türkiye Cumhuriyeti 
Merkez Bankası'nın 
sorumluluğudur.
Bahadır, Atatürk'ün 
anısına uygun bir 
şekilde tasarlanmamış 
olan madeni para 
üzerindeki Atatürk 
rölyefi, eleştirileri hak 
etmektedir. Türkiye 
Cumhuriyeti Merkez 

Bankası'nın, gelecekteki madeni 
para tasarımlarında daha fazla 
özen göstermesi ve Atatürk'ün 
hatırasına saygı göstermesi 
önemlidir. Bu şekilde, hem 
ülkemizin değerlerini koruyabilir 
hem de Atatürk'ün büyük 
mirasını yaşatmaya devam 
edebiliriz. Dedi.

C
umhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır şöyle 

devam etti; Vakfıkebir fol deresi 
iki kenarında yapılan yürüyüş 
yollarında kullanılan üst kalite 
ahşapların yıllar içerisinde 
deforme olmaya başladığı ve 

rutin bakımlarının yapılmadığı 
görülmüştür. 
Başkan Bahadır, Milli servet 
olan ve kamu kaynakları 
kullanılarak yapılan bu 
ahşapların kırıklarının tamir 
edilmesi ve vernikli ahşap 
koruyucular ile 

deformasyonunun önüne 
geçilmesi gerekmektedir. Bu 
bakım çalışmaları ile az 
maliyetle daha sonrasında 
gelecek büyük masrafların 
önüne geçilebilir. Naçizane 
uyarımızdır. Diyerek sözlerini 
tamamladı.

CHP İLÇE BAŞKANI
BAHADIR, YILLARDIR

AHŞAPLARIN BAKIMLARININ
YAPILMADIĞINI ELEŞTİRDİ
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, Fol Deresi'nin
iki kenarında yapılan ahşapların yıllardır deforme olması ve bakılmamasını eleştirdi.

İNŞAAT MÜHENDİSLERİ
GURURLANDIRDI
TMMOB'a bağlı İnşaat Mühendisleri Odası (İMO) Trabzon Şubesi, meslek
örgütlerinin kuruluşunun 69. yılını, düzenlediği dayanışma etkinliği ile kutladı.

rabzon Hamamizade 

Tİhsanbey Kültür ve Sanat 
Merkezi'nde düzenlenen 69. 

Yıl etkinliğinde TMMOB İnşaat 
Mühendisleri Odası Trabzon 
Şubesi tarafından meslekte 25-
40-50 ve 60 yılını dolduran 
üyelere Hizmet Onur Ödülleri 
verildi.
İMO Trabzon Şube Başkanı 
Mustafa Tiryaki, “İnşaat 
mühendisliği kadim çağlardan beri 
insanlığın ihtiyaç duyduğu güvenli 
sürdürülebilir yapıların üretiminde 
başrol oynayan bir meslek alanı 
olarak var olmuştur. İnşaat ettikleri 

yapılarda medeniyetleri var eden 
inşaat mühendisleri,  bilimin ve 
teknolojinin zaman içerisindeki 
gelişimi ile insanı, doğa 
karşısındaki güçsüz konumundan 
çekip çıkarmış güven içerisinde 
yaşayabilecekleri bir dünya var 
etmişlerdir. Bu ağır sorumluluğu 
şubemiz ve bileşenleri her zaman 
omuzlarımızda taşıdı, bundan 
sonra da şüphesiz taşımaya 
devam edecektir” dedi.
Konuşmanın ardından meslekte 
25, 40, 50 ve 60. Yılı geride 
bırakan inşaat mühendislerine 
plaketleri takdim edildi.
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çişleri Bakanlığı Afet ve Acil 

İDurum Yönetim Başkanlığı 
tarafından yürütülen, Avrupa 

Birliği ile Türkiye Cumhuriyeti 
tarafından finanse edilen ve 
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesinin pilot belediye 
olduğu “Türkiye'de İklim 
Değişikliğinden Kaynaklanan 
Afet Risklerinin Azaltılması ve 
Uyum konusunda AFAD'ın 
Kapasitesinin Artırılması Teknik 
Destek Projesi” kapsamında 14-
15 Aralık tarihleri arasında AFAD 

Genel Müdürlüğünün ev 
sahipliğinde Ankara'da İklim 
Değişikliği ve Afet Paneli 
düzenlendi.
Panelde; AFAD'ın Risk Azaltma 
Çalışmaları, İklim Değişikliğinde 
Uyum ve Azalım, İklim Değişikliği 
İletişimi, Yerel Yönetimler ve 
Afete Uyumlu Eylemleri, İklim 
Değişikliğinin Yerel Ölçekteki 
Etkileri gibi başlıklar ele alındı.
GENEL SEKRETER ÜÇÜNCÜ 
ÇALIŞMALARLA İLGİLİ BİLGİ 
VERDİ 

İklim Değişikliği ve Afet Paneline 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
adına Genel Sekreter Gürkan 
Üçüncü ve Çevre Koruma ve 
Kontrol Dairesi Başkanı Songül 
Bayrak katıldı. Genel Sekreter 
Üçüncü, panelde yaptığı 
konuşmada, İklim Değişikliğinin 
Yerel Ölçekteki Etkileri, Alınan 
Önlemler ve Ulusal ve 
Uluslararası Tahhütler Başlığı 
altında Trabzon'da yürütülen ve 
planlanan çalışmalarla ilgili 
katılımcıları bilgilendirdi.

22.12.2023

vrupa ikidir, birisi kutsal dinlere 

Adayanır(azınlıktalar), adalet, hukuk ve 
tekniği esas alır, ikincisi ise maddeyi 

esas alıp hevesleri tatminle bir hayat şekli 
sunar(çoğunluktalar). Büyük tarihçi Arnold 
Toynbee diyor ki Avrupa'nın madde ve 
teknolojiye dayalı olan ve kutsal değerlerden 
yoksun medeniyetini dünya dayatması diğer 
milletlerden öyle bir tepki getirecek ki, Avrupa 
yaptıklarına bin pişman olacaktır der.  Avrupa 
medeniyetinin bir kolu materyalist Roma, bir 
kolu da hayalperest Yunan felsefesine 
dayanır. Bu medeniyet akla dayandığından ve 
akıl da fıtratın derinliklerine inemediğinden 
doğal ve evrensel olamıyor. Roma ve Yunan 
dehaları, maddeci bir akıldan ikiz olarak 
doğdular, 2000 senedir Avrupa medeniyeti ve 
Hıristiyanlık dini, onları birleştiremedi. Roma 
materyalizmi Fransa'yı, Yunan felsefesi de 
Almanya'yı doğurmuştur. 

   Ortaçağ Kilise zihniyetine Nasraniyet, İncil 
ve İsa'ya dayanan ruhaniliğe ise İsevilik denir. 
Avrupa madde ve manayı 
birleştiremediğinden iki büyük dünya 
savaşına neden olmuş, insanı materyalizm 
bataklığında boğmuştur. İsraf ile ihtiyaçlarını 
artırıp insanı mutsuz ve hasta etmiştir. Doğal 
olmayan bir laikliği dünyaya din olarak kabul 
ettirmeye çalışmış ve bu laiklik prensibiyle 
beraber bütün dinleri, Roma ve Yunan 
felsefelerinin emrine girmeye zorlamıştır. 
 
   Çoğunluğu temsil eden Avrupa medeniyeti, 
insanların gözlerini boyayıp kandırıyor. Akla 
ve Maddeye dayanan bu medeniyet, 
soyutu(Allah'ı) ve kutsalı tanımadığından, bu 
medeniyet, fenleri ve pozitif ilimleri kullanıp 
kendi hayat ve düşünce tarzını bütün 
dünyaya telkin ediyor, moda fırtınasıyla 
herkesi taklit ettiriyor. Bu medeniyete göre 
güçlü olan haklıdır diyor, insanlık, bu vahşi ve 

zalimane kurallara karşı, İnsan Hakları 
Beyannamesini, eşitlik ilkesini, Hukuk Devleti 
kavramını kullansa da insanlık bu 
medeniyetin yerini dolduracak alternatif 
bulamadı. Amacı ve hedefi, menfaat ve 
çıkarcılıktır.  Çok sayıda sosyal yardımlaşma 
kurumlarını kurmuşsa da gayesi yine de 
zenginlerin ve zalimlerin rahatıdır. Sosyal 
hayatın bağı olarak, ırkçılık ve kapitalizmi 
esas alır. Her ikisi de, başkasını yutmakla 
beslenmeye dayanır. Hayat ilkesi, 
yardımlaşma ve iyilik yapma yerine mücadele 
ve rekabettir, bu ise kavga, kaos ve felakettir.
 
   İnsanın asıl varlığı olan ruhî, aklî ve kalbî 
değerleri ya inkâr ettirmek veya ekonomik 
baskılarla onları mideye ve bedene 
yedirmektir. İslam medeniyeti hakkı esas alır, 
hedefi, faziletli üstün insan yetiştirmektir, 
sosyal bağ olarak din, vatan ve sosyal sınıf 
birliğini esas alır. Hedefi yardımlaşma ve 
dayanışmadır. Dinler özellikle İslam dini, iki 
hayatı esas almasına rağmen Avrupa 
medeniyete mağlup olmuşlardır. Medeniyet 
harikaları Avrupa'nın malı değiller,  bütün 
dinlerin ve medeniyetlerin malıdırlar, fikirlerin 
birleşmesinden doğmuş, insanın temel bir 
mirasıdırlar. Genelde Müslümanlar, Kuran'ı 
Hz. Muhammed'i ve ehli beyti esas almadı, 
Emevilerin yolundan gittiklerinden evrensel 
olamadı, Avrupa medeniyetine mağlup oldu.  
    
   İslam âlemini geri bırakan engeller, cehalet, 
vahşet taassup, din adamlarının fenleri 
bilmemeleri, dini baskı aracı olarak 
kullanmaları, insanların körü körüne onları 
taklit etmeleri, istibdat altında, hür bir şekilde 
yaşamamaları ve dindarların dini meseleler ile 
fenlerin çatıştığını sanmalarıdır. 
NOT: Bu yazıda Bahaeddin Sağlam hocanın 
Avrupa ve İslam medeniyeti hakkındaki 
çalışmasından istifade edilmiştir. 

AVRUPA MEDENİYETİ HAKKINDA 

Osman KOYUNCU

UYUZ HASTALIĞI HER YIL YÜZ
MİLYONLARCA KİŞİYİ ETKİLİYOR
Vakfıkebir Büyükliman Aile Sağlığı Merkezi Hekimlerinden Aile Hekimi Dr. Zafer Kamiloğlu,
Hızlı yayılım gösteren ve kişilerin hayat kalitesini düşüren “Uyuz Hastalığı” hakkında açıklamalarda bulundu.

H
ızlı yayılım gösteren ve 
kişilerin hayat kalitesini 
düşüren “Uyuz Hastalığı” 

hakkında açıklamalarda bulunan 
Vakfıkebir Büyükliman Aile 
Sağlığı Merkezi Hekimlerinden 
Aile Hekimi Dr. Zafer Kamiloğlu, 
uyuz hastalığının dünyada her yıl 
yüz milyonlarca bireyi etkileyen 
önemli bir halk sağlığı sorunu 
olduğunu belirtti ve “Özellikle 
toplu taşımada, kalabalık 
ortamlarda hijyene dikkat 
edilmeli. Havlu, nevresim, iç 
çamaşırı gibi kişisel eşyalar 
kesinlikle ortak kullanılmamalı.” 
dedi. Sarcoptes scabiei'nin 
neden olduğu, deride kaşıntı ile 
seyreden ve bulaşıcı bir hastalık 
olan uyuz, tüm yaş gruplarında 
görülebiliyor. Uyuz hastalığının 
önemli bir halk sağlığı sorunu 
olduğunu belirten Doktor Zafer 
Kamiloğlu, “Özellikle okul, yurt, 
cezaevi ve bakımevleri gibi toplu 
yaşanan yerlerde daha sık 
görülüyor. Hastalık kişiden kişiye 
15-20 dakikalık yakın temasla 
bulaştığı gibi; aynı yastık, 
yorgan, çarşaf ve ortak giysilerin 
kullanımı da büyük bir risk 
faktörü” şeklinde ifade etti. 
Uyuzun yakın temasla bulaşan 
bir paraziter hastalık olduğu 
bilgisini veren Dr. Kamiloğlu, 

Özellikle gece ve sıcakta artan 
kaşıntı ve ciltte döküntüyle 
seyretmektedir. Uyuz hastalığı 
yakın temasla bulaşmaktadır. 
“KİŞİSEL EŞYALAR 
KESİNLİKLE ORTAK 
KULLANILMAMALI”
Uyuz çoğu zaman, egzama 
başta olmak üzere mantar 
enfeksiyonları, böcek ısırıkları ve 
kıl kökü iltihaplanmaları gibi pek 
çok deri hastalığı ile 
karıştırılabildiği için tanısı 
gecikebiliyor. Uyuzu ayırt 
edebilmek için özellikle geceleri 
olan ve sıcakla artan kaşıntının 
tanımlanmasının önemli 
olduğunu belirten Dr. Kamiloğlu, 
“Kaşıntılar daha çok el ve ayak 
parmakları arası, bilekler, koltuk 
altı, göbek deliği çevresi, bel, 
meme ucu ve kasık bölgesi gibi 
deri kıvrımlarında görülmektedir. 
Bulaşma, yakın temasla olur. 
Özellikle toplu taşımada, 
kalabalık ortamlarda hijyene 
dikkat edilmeli. Havlu, nevresim, 
iç çamaşırı gibi kişisel eşyalar 
kesinlikle ortak kullanılmamalı.” 
dedi.
“İLAÇ TEDAVİSİ VE 
BERABERİNDE HİJYEN 
ÖNLEMLERİNİN ALINMASI 
GEREKİYOR”
Uyuz hastalığının mutlaka 
medikal tedavi gerektirdiğini 
ifade eden Dr. Kamiloğlu, “Uyuz 
hastalığı kendiliğinden iyileşen 
veya geçen bir hastalık değil. 
İlaç tedavisi ve beraberinde 
hijyen önlemlerinin alınması 
gerekiyor. Hijyen önlemlerinin 
alınmadığı durumlarda da tedavi 
yetersiz kalabilir ve hastalık 
tablosu tekrarlayabilir. İlaç 
tedavisine başlandıktan sonra 
son 3 gün içinde giyilen giysiler, 
yastık-yorgan kılıfları, 
ayakkabılar gibi deri ile temas 

eden her şey 3 gün süre ile 
plastik bir torbaya konup, ağzı 
kapatılarak havasız kalması 
sağlanmalı ya da en az 60 
derece sıcaklıkta yıkanmalı.” 
şeklinde belirtti.
“BİLİMSEL KANITA 
DAYANMAYAN 
UYGULAMALARDAN UZAK 
DURULMALI!”
Tedavide hekim onayı olmadan 
herhangi bir uygulamadan 
kaçınmak gerektiğini de ifade 
eden Dr. Kamiloğlu, “Bilimsel 
kanıta dayanmayan çamaşır 
suyu, karbonat, sirke ve kül gibi 
bazı karışımların uygulanması 
tedavide etkili olmayacağı gibi 
bazı alerjik ya da egzamatöz 
lezyonların gelişimine neden 
olabilir ve bu arada da hastalığın 
bulaştırıcılığı devam edecektir. 
Uyuz hastalığında uygulanan 
tedaviyle genellikle birkaç gün 
içinde semptomlar hafifliyor ve 
hastalığın iyileşme durumu 
görülüyor ancak ciltteki kaşıntı ve 
tahriş bazen daha uzun 
sürebiliyor. Uyuz hastalığının 
tedavi edilmediği durumlarda 
enfeksiyon ilerleyebilir ve 
semptomlar kötüleşebilir. Ayrıca, 
enfekte kişilerden başkalarına da 
bulaşabilir, bu nedenle tedavi 
büyük önem taşıyor” dedi.

AFAD'IN İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ VE AFET
YÖNETİMİ PANELİNDE BÜYÜKŞEHİR'İN
ÇALIŞMALARI ANLATILDI
İçişleri Bakanlığı Afet ve Acil Durum Yönetim Başkanlığı tarafından yürütülmekte olan ve
Türkiye ile Avrupa Birliği'nin (AB) ortaklaşa finanse ettiği "Türkiye'de İklim Değişikliğinden
Kaynaklanan Afet Risklerinin Azaltılması ve Uyum Konusunda AFAD'ın Kapasitesinin Artırılması için
Teknik Destek Projesi" kapsamında AFAD tarafından "İklim Değişikliği ve Afet Yönetimi Paneli" düzenlendi. 

TONYA MYO'DA TÜBİTAK
PROJE EĞİTİMİ DÜZENLENDİ

rabzon Üniversitesi Tonya 

TMeslek Yüksekokulu ve 
Üniversitenin Teknoloji 

Transfer Ofisi işbirliğinde 
Yüksekokul öğrencilerine yönelik 
"TÜBİTAK 2209-A Üniversite 
Öğrencileri Araştırma Projeleri 
Destekleme Programı" 
konusunda farkındalık eğitimi 
düzenlendi. Teknoloji Transfer 
Ofisi Proje Uzmanı Dr. Ahmet 

Gülay tarafından verilen eğitime; 
Yüksekokul Müdürü Dr. İlyas Ün, 
bölüm başkanları, 
akademisyenler ve öğrenciler 
katılım sağladı.
Proje Uzmanı Sayın Gülay 
sunumunda, Teknoloji Transfer 
Ofisi olarak her zaman proje 
fikirlerine açık olduklarını, bu 
konuda öğrenci ve 
akademisyenlerin destekçisi ve 

yardımcısı olacaklarını ifade etti. 
Eğitim programının ardından 
soru-cevap yapılarak hem 
akademisyenlerin hem de 
öğrencilerin konuyla ilgili merak 
ettikleri hususlarda detaylı bilgi 
verildi. Programın sonunda 
Yüksekokul Müdürü Sayın Ün 
tarafından konuşmacı Sayın 
Gülay'a "Teşekkür Belgesi" 
takdim edildi.

Trabzon Üniversitesi Tonya Meslek Yüksekokulu ve Üniversitenin Teknoloji Transfer
Ofisi işbirliğinde Yüksekokul öğrencilerine yönelik "TÜBİTAK 2209-A Üniversite Öğrencileri
Araştırma Projeleri Destekleme Programı" konusunda farkındalık eğitimi düzenlendi.
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EĞİTİM ÇINARI SON
YOLCULUĞUNA UĞURLANDI
Vakfıkebir ilçemizin yetiştirdiği önemli eğitimcilerden biri olan
Emekli öğretmen Sabri Ertuğrul (85) son yolculuğuna uğurlandı.

TRABZON REEL SEKTÖR PLATFORMU,
BAKAN URALOĞLU'NA İŞ 
DÜNYASININ TALEPLERİNİ İLETTİ
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO), Trabzon Ticaret Borsası (TTB), Trabzon Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği
(TESOB), Doğu Karadeniz İhracatçılar Birliği (DİKB) ve Of Ticaret ve Sanayi Odası (OF TSO) tarafından oluşturulan
Trabzon Reel Sektör Platformu, Ankara'da Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdülkadir Uraloğlu'nu ziyaret etti. 

BAŞKAN ZORLUOĞLU GENÇLERLE
TECRÜBELERİNİ PAYLAŞTI
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Dursun Ali Kurt Anadolu
İmam Hatip Lisesi'nde konuşmacı olarak katıldığı söyleşi programında gençlerle buluştu.

B
üyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 
Dursun Ali Kurt Anadolu 

İmam Hatip Lisesi'nde AK Parti 
Gençlik Kolları'nın düzenlediği 
“Liseli Gençler İle Söyleşi” 
programına katıldı. Başkan 
Zorluoğlu'na ziyareti sırasında İl 
Milli Eğitim Müdürü Hasan 
Uygun, AK Parti İl Gençlik Kolları 
Başkanı Mahmut Çavuş ve 
Büyükşehir Belediyesi idarecileri 
eşlik etti.
“DUYGUSAL ANLAR 
YAŞIYORUM”
Gençlere seslenen ve onlarla bir 
arada olmaktan mutluluk 
duyduğunu belirten Başkan 
Zorluoğlu, “Yaşınız kaç olursa 
olsun bazı ortamlarda 
heyecanınıza mani 
olamıyorsunuz. 40 yıl önce 
sizlerin oturduğu sıralarda, 
dersliklerde, futbol sahalarında 3 
yıl kadar bulundum. Çok 
duygusal anlar yaşıyorum. 
Sizlerle bir arada olmaktan ayrı 
bir mutluluk duyuyorum” dedi.
“HAYALİMİN PEŞİNDEN 
KOŞTUM”
Kendi kariyer süreciyle ilgili 
öğrencileri bilgilendiren Başkan 
Zorluoğlu, “Ortaokuldan sonra 
mühendislik ve tıp okuma 
kararındaydım. Trabzon İmam 
Hatip'ten sonra Trabzon 
Lisesi'ne gittim. Sosyal bilimler 
okumaya karar verdim. 
Türkiye'nin en önemli birkaç 
üniversitesinden biri olan Ankara 
Üniversitesi Siyasal Bilimler 
Fakültesi'ni kazandım. 
Uluslararası İlişkiler bölümünü 
tamamladıktan sonra hayalimizin 
peşinden koştuk. Türkiye'de son 
30 yıldır kamuda, kaymakam 
olarak, daire başkanı olarak, 
genel müdür olarak, müsteşar 
yardımcısı olarak, vali olarak ve 
şimdi de belediye başkanı olarak 
memleketimize, insanlarımıza, 
sevdiklerimize, hizmet etmeye 
gayret ediyoruz. Kendi şehrime 
ve şehrimin insanlarına hizmet 
ediyor olmak çok büyük 
mutluluk” ifadelerini kullandı.
“TÜRKİYE'NİN KATETTİĞİ 
MESAFE GÖZ KAMAŞTIRICI”
Çalışmanın önemine de değinen 
Başkan Zorluoğlu, “Çalışarak, 
gayret ederek, ülkemizin 
sağladığı imkânlardan 
faydalanarak en üst noktalara 
gelmiş bir ağabeyiniz, amcanız 

olarak elbette ki sizlere 
önerilerim olacak. Türkiye'nin 
nerelerden nerelere geldiğini, 
nasıl büyük bir gelişim ve 
dönüşüm içerisinde olduğunu 
birebir yaşayarak görüyorsunuz. 
Bizim gençliğimizle kıyaslayarak 
büyük mesafeyi net olarak 
görme imkânımız oluyor. Siz 
biraz daha içerisinde olduğunuz 
için o kadar net farkına 
varmayabilirsiniz ama 
Türkiye'nin 2000'li yılların 
başından itibaren birçok alanda 
katettiği mesafe göz 
kamaştırıcıdır. 21. yüzyılı 
Türkiye yüzyılı yapmak önemli 
bir hedeftir. Elbette ki Türkiye 
Yüzyılı hedefine ulaşılmasının 
anahtarı sizlersiniz” şeklinde 
konuştu.
“FARKLI BİR DÖNEME 
DOĞRU GİDİYORUZ”
Öğrencilere kariyer planlaması 
konusunda da tavsiyelerde 
bulunan Başkan Zorluoğlu, şu 
ifadeleri kullandı; “Önümüzdeki 
yıldan itibaren üniversitelere 
gideceksiniz. İnşallah arzu 
ettiğiniz üniversiteleri 
kazanırsınız. Sizlerle 20 sene 
önce bir araya gelseydim, 
avukat, mühendis, mimar, doktor 
olun derdim. Ama çok daha farklı 
bir döneme doğru gidiyoruz. 
Sadece bir alanda uzmanlaşmak 
muhtemelen önümüzdeki 
yıllarda yeterli olmayacak. Bir 
taraftan da yapay zekâ ile 
yarışacaksınız. Önümüzdeki 
yıllarda çokça karşılaşacağımız 
bazı yeni meslekler var. Yapay 
zeka mimarları, uzaktan çalışma 
danışmanı, dijital etik uzmanları, 
yapay organ geliştirici, kişisel 
veri koruma danışmanı, siber 
psikolog, yapay zeka etik 
değerlendiricisi, uzaktan eğitim 
program uzmanı, çocuk teknoloji 
eğitmeni, yapay zeka etik 
hukukçusu, sürdürülebilirlik 
danışmanı, dijital sağlık koçu, 
yapay zeka moda tasarımcıları, 
uzaktan sağlık asistanı, yapay 
zeka gazetecisi, kripto 
psikologlar ve dijital avatar 
danışmanları insanların yeni 
meslekleri olmaya aday olacak. 
Önünüzde 5-6 yıl daha var. Bu 
süreyi çok iyi şekilde 
değerlendirmelisiniz. Sayın 
Cumhurbaşkanımız bize 3 şeyi 
iyi yönetin derdi. Birincisi para, 
ikincisi insan, üçüncüsü de 

zaman. Sizlerin şu anda parayla 
işiniz yok. İnsan olarak da aileniz 
ile birkaç arkadaşınızı 
yönetmeniz sizler için yeterli. 
Ama zaman sizler için çok çok 
kıymetli. Önümüzdeki 5-6 sene 
sizin daha sonra var olacak 50-
60 senenizi belirleyecek. Bu 
zamanı çok iyi değerlendirmeniz 
gerekiyor.”
“PROJELERLE İLGİLİ BİLGİ 
VERDİ”
Büyükşehir Belediyesi olarak 5 
yıllık süreçte önemli hizmetler, 
önemli projeler ortaya 
koyduklarını dile getiren Başkan 
Zorluoğlu, “Trabzon'da çok 
büyük bir altyapı hamlesi 
başlattık. İçme suyu, 
kanalizasyon, yağmur suyu, 
telekomünikasyon altyapısı ve 
doğalgaz hattı da dahil olmak 
üzere Trabzon tarihinin en büyük 
yatırımı oldu. Trabzon'un 
inşallah 50-60 yıl altyapı sorunu 
olmayacak şekilde sorunlarını 
çözmüş olduk. Ama onunla 
birlikte üstyapıya da önem 
verdik. Ganita-Faroz'u mutlaka 
görmeyeniniz yoktur. Yaz 
boyunca yüz binlerce insanın 
ziyaret ettiği, eğlendiği, 
dinlendiği, keyif aldığı bir 
mekâna dönüştürdük. Hemen 
karşısında büyük caminin 
olduğu alanı düzenliyoruz. 
Geçtiğimiz günlerde Bilim 
Merkezi ve Planetaryumu 
hizmete açtık. Sizleri oraya da 
davet ediyoruz. O alanın 
yanında Avrasya Pazarımız var. 
Otogar çok eskimişti. Yeni 
otogarı sosyal medyadan da 
olsa görmüşsünüzdür. Onunla 
birlikte Uzun Sokak'ı, Maraş 
Caddesi'ni, Kunduracılar'ı, 
Gazipaşa'yı ve Trabzon 
merkezindeki birçok yeri 
aydınlatması, çevre ve kaldırım 
düzenlemeleriyle yeniden 
düzenledik. Maraş Caddesi'ni 
yayalaştırdık. Cephe 
sağlıklaştırma çalışması da 
devam ediyor. Şehrin merkezleri 
insanların hafızalarında kalacak 
kadar güzeldir Avrupa'da. 
Trabzon'u o hale getirmeye 
çalışıyoruz. Her yaptığımız 
hizmette gençlerimizin o 
hizmetten yararlanmasına özel 
gayret gösteriyoruz.”
“ÇORBA İKRAM ETTİ”
Konuşmasının ardından 
öğrencilerin sorularını yanıtlayan 
Başkan Zorluoğlu, istek ve 
şikâyetleri de tek tek not alarak 
ilgili birimlere ileteceğini belirtti. 
Öğrencilerin yoğun ilgi gösterdiği 
Başkan Zorluoğlu, katılımcılara 
çorba ikramında bulundu. 
Söyleşi programı Başkan 
Zorluoğlu'nun öğrencilerle 
özçekim yapmasının ardından 
çekildi.

ıldızlı Medical Park 

YHastanesi'nde beyin 
kanaması sonucu vefat 

eden 85 yaşındaki Milli Eğitim 
Camiasının çınarlarından Sabri 
Ertuğrul, 19 Aralık 2023 Salı 

günü öğle namazına müteakip 
Vakfıkebir Merkez Camii'nde 
kılınan Cenaze Namazının 
ardından Mısırlı Mahallesi'ndeki 
aile kabristanlığına defnedildi.
Cenazeye,  Medical Park 

Hastanesi doktorları, personeli 
ve Vakfıkebir Sağlık Camiasının 
temsilcileri,  Milli Eğitim Camiası, 
STK temsilcileri, siyasi parti 
temsilcileri ve vatandaşlar 
katıldı.

BÜYÜKLİMAN FARKLI KAZANDI 3-0
Trabzon 1. Amatör Kümede mücadele eden Vakfıkebir Büyükliman
Belediye spor ile Tonya spor Büyükliman derbisinde karşı karşıya geldiler. 

T
rabzon 1. Amatör 
Kümede mücadele eden 
Vakfıkebir Büyükliman 

Belediye spor ile Tonya spor 
Büyükliman derbisinde karşı 
karşıya geldiler. Büyükliman 
derbisi olarak spor camiasında 
gündeme gelen Büyükliman 
Belediyespor ile Tonyaspor 
Vakfıkebir İlçe sdatyumunda 
karşı karşıya geldiler. 
Müsabakanın henüz 5. 
Dakikasında Büyükliman 
Belediye spordan Yılmaz Saral 
ceza sahası üzerinden düzgün 
bir vuruşla topu ağlarla 
buluşturunca ev sahibi takım 1-
0 öne geçti. Rakip takım 
Tonyaspor müsabakanın 
ilerleyen dakikalarında 
yakaladığı iki net gol 
pozisyonundan faydalanamadı. 
Büyükliman Belediyesporda son 
haftaların formda oyuncusu 
Oğuzhan Atmaca bu 
müsabakaya da damgasını 
vurdu. Müsabakanın ilk 
yarısında her iki takımda 
girdikleri gol pozisyonlarından 
yararlanamayınca müsabakanın 
ilk yarısı 1-0 Büyükliman 
Belediyespor'un üstünlüğü ile 
sona erdi. Karşılaşmanın ikinci 
yarısında Büyükliman Belediye 
spor'un Teknik Direktörü Zafer 

Dilek taktik anlamda oyun 
içinde yaptığı değişikliklerle 
maçın ikinci yarısında önemli rol 
oynadı. Müsabakanın ikinci 
yarısına kontrollü ve hızlı 
başlayan Vakfıkebir temsilcisi, 
müsabakanın 52. Dakikasında 
Ömer'in ayağından bulduğu gol 
ile maçı 2-0'a taşıdı. 
Müsabakada üstünlüğü ele 
geçiren Büyükliman 58. 
Dakikada Oktay'ın kafa golü ile 
3-0 öne geçti. Maçın 75. 
Dakikasında Büyükliman 
Belediye spor'dan Mehmet Ali 
sakatlandı ve Ambulans ile 
hastaneye kaldırıldı. 
Müsabakanın ikinci yarısında 
da başarılı bir performans 
sergileyen ve orta sahada 
mükemmel işlere imza atan 
Oğuzhan Atmaca, müsabakaya 
damga vuran önemli 

oyuncuların başında geldi. 
Maçta başka gol olmayınca 
Büyükliman derbisini 3-0'lık net 
bir skorla Büyükliman 
Belediyespor kazandı.
Stat: Vakfıkebir 
Hakemler: Osman Can 
Davulcu***, Seyfullah Köroğlu**, 
Furkan Şekerci**
Büyükliman Belediye spor: 
Batuhan**,Engin**, Soner**, 
Talha**, Şevki**, Oğuzhan***, 
Ömer**(Bayram*), İlhan**, 
Oktay**(Murat Can*), 
Yılmaz**,Mehmet Ali**((Adem*)
Tonyaspor: Ahmet**, Kadir*, 
Oğuz*(Doğukan*), Ensar*, 
Caner*, Eyüp*, Abdurrahman**, 
Timur*, Ahmet Elvan*, 
Veysel**(Ömürcan*), 
Yasin**(Emre*)
Goller: Yılmaz, Ömer ve Oktay 
(Büyükliman Belediye spor)

iyarette, Trabzon'un 

Zihracatının artırılması, 
sanayisi ve ticaretinin 

geliştirilmesi için iş dünyasının 
öncelikli talepleri Bakan 
Uraloğlu'na aktarıldı, 2024 
Yatırım Programına alınması 
istenilen projelerin yer aldığı 
dosya sunuldu. TTSO Başkanı 
Erkut Çelebi, TTSO Meclis 
Başkanı M. Şadan Eren, TTB 
Başkanı Eyyüp Ergan, TTB 
Meclis Başkanı Nevzat Özer, 
TESOB Başkanı Metin Kara, 
DKİB Başkan Yardımcısı Ahmet 
Hamdi Gürdoğan, Of TSO 
Başkanı Erdal Saral ve diğer 
ilgililerin yer aldığı heyet, 
Ankara'da Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı Abdülkadir Uraloğlu ile 
görüştü. Ziyarette AK Parti 
Trabzon Milletvekili Yılmaz 
Büyükaydın da yer aldı.
“TALEPLERİN YER ALDIĞI 
DOSYA BAKAN 
URALOĞLU'NA SUNULDU”
Trabzon Reel Sektör 
Platformu'nun Bakan 
Uraloğlu'na kapsamlı bir 

dosyayla sunduğu ve Trabzon iş 
dünyasının 2024 Yatırım 
Programına alınmasını talep 
ettiği projeler şunlar: Yatırım 
Adası Endüstri Bölgesi, Gemi - 
Yat ve Yan Sanayi İhtisas 
Organize Sanayi Bölgesi, Su 
Ürünleri İhtisas Organize Sanayi 
Bölgesi, Tekstil - Hazır Giyim ve 
Konfeksiyon İhtisas Organize 
Sanayi Bölgesi, Trabzon'un 
Doğusunda Organize Sanayi 
Bölgesi, Trabzon'un Yatırım 
Teşvik Mevzuatında 5 veya 6'ncı 
Bölgeye Alınması, Küçük Esnaf 
ve Sanatkara yönelik sektörel 
sanayi sitelerinin kurulması, 
Güney Çevre Yolu, Şinik OSB 
yolunun karayolları ağına 
alınması.
ÇELEBİ: BEKLENTİLERİ 
İLETTİK
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Erkut Çelebi, bir 
süre önce TTSO'da 
düzenledikleri basın 
toplantısıyla kamuoyuna 
açıkladıkları Trabzon reel 
sektörünün taleplerini Ulaştırma 

ve Altyapı Bakanı Abdülkadir 
Uraloğlu'na sunduklarını 
vurgulayarak, “Öncelikle 
bakanlığını ilgilendiren projeler 
başta olmak üzere Sayın 
Bakanımızdan projelerimize ve 
iş dünyasının taleplerine destek 
istedik. Şehrimizin, bölgemizin 
ve ülkemizin kalkınmasına, 
şehrimizin ekonomik yönden 
gelişimine bu taleplerimizin 
büyük katkı vereceğine 
inanıyoruz” dedi.
“TRABZON GELİŞİM 
STRATEJİSİ TOPLANTISI 
YAPILACAK”
Başkan Çelebi ayrıca 
önümüzdeki süreçte Trabzon'da 
bir toplantı yapılacağını 
belirterek, “Geçmişte 
Trabzon'un gelişim stratejisiyle 
ilgili yapılan toplantıları yeniden 
başlatmayı planlıyoruz. Bu 
konuda çalışmaları yapacağız, 
geniş bir katılımla toplantıyı 
düzenleyeceğiz. Sayın 
Bakanımız da bu toplantının 
yapılmasını destekliyor” 
ifadesini kullandı.
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İYİ Parti Trabzon İl Başkan Yardımcısı Taner Bahadır, Türkiye Cumhuriyeti Merkez Bankası'nın
piyasaya sürdüğü yeni madeni para üzerindeki Atatürk rölyefi, kamuoyunda tartışmalara neden oldu. 

UYUZ HASTALIÐI HER YIL YÜZ
MÝLYONLARCA KÝÞÝYÝ ETKÝLÝYOR
Vakfıkebir Büyükliman Aile Sağlığı Merkezi Hekimlerinden Aile Hekimi Dr. Zafer Kamiloğlu,
Hızlı yayılım gösteren ve kişilerin hayat kalitesini düşüren “Uyuz Hastalığı” hakkında açıklamalarda bulundu.
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Uzman Kadro İle
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> Sadık AYDIN 4'de

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

BAÞKAN YARDIMCISI BAHADIR,
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